

No. 13810. CONVENTION ON THE INTERNATIONAL LIABILITY FOR DAMAGE CAUSED BY SPACE OBJECTS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 29 MARCH 1972¹

N° 13810. CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ INTERNATIONALE POUR LES DOMMAGES CAUSÉS PAR DES OBJETS SPATIAUX. OUVERTE À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 29 MARS 1972¹

SUCCESSION

Notification effected with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

27 May 1992

SLOVENIA

(With effect from 25 June 1991, the date of the succession of State.)

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 12 October 1993.

SUCCESSION

Notification effectuée auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

27 mai 1992

SLOVÉNIE

(Avec effet au 25 juin 1991, date de la succession d'Etat.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 12 octobre 1993.

¹United Nations, *Treaty Series*, vol. 961, p. 187; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 16, 17 and 18, as well as annex A in volumes 1123, 1126, 1144, 1195, 1214, 1255, 1297, 1381, 1505, 1527 and 1579.

¹Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 961, p. 187; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 16, 17 et 18, ainsi que l'annexe A des volumes 1123, 1126, 1144, 1195, 1214, 1255, 1297, 1381, 1505, 1527 et 1579.